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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Минимум 35% от тях ще бъдат включени в заетост след товаИзпълнителният директор на Агенция по заетостта
Смилен Вълов подписа договори със социалните партньори за реализацията на проекти по Националния план за
действие по заетостта през 2023 г.Проектите ще осигурят възможност на 6 246 безработни лица да се включат в
обучения за придобиване на професионална квалификация и/или ключова компетентност, ... 

Ръководството и екипът на Българо-румънската търговско-промишлена палата /БРТПП/ бяха удостоени със знака
на областния управител на Русе. Отличието се дава за цялостния принос на организацията в развитието на
трансгранично сътрудничество между България и Румъния в сферата на икономиката, както и по случай 20-ата
годишнина от създаването на камарата. То бе връчено на изпълнителния директор на БРТПП... 

Наградата на ръководството и екипа на Българо-румънската търговско-промишлена палата е за цялостен принос
Ръководството и екипът на Българо-румънската търговско-промишлена палата /БРТПП/ бяха удостоени със знака
на областния управител на Русе. Отличието бе връчено днес лично от Данаил Ковачев. Наградата, която
символично бе приета от изпълнителния директор на БРТПП Елеонора Иванова, се дава за цял... 

Проектът "Модерн-@: Модернизация в партньорство чрез дигитализация на академичната eкосистема" започна
през лятото на 2021 г. и ще завърши в края на тази година. Целта на проекта е да обедини усилията на много
български и чуждестранни университети, за да може да се предостави възможност на млади хора, независимо от
това къде се намират, да имат равен достъп до качествено образование. Това каза на ... 

Заглавие: Близо 6 250 безработни ще бъдат включени в обучения
Дата: 28.09.2023 17:46
Медия: Pariteni

Заглавие: За ЧРД: Отличиха БРТПП със знака на областния управител на Русе
Дата: 28.09.2023 16:08
Медия: TVN-Bulgaria

Заглавие: Данаил Ковачев удостои БРТПП със знака на областния управител
Дата: 28.09.2023 15:26
Медия: Dunavmost

Заглавие: Общо 17 програми са разработени по проекта за модернизация на висшето образование
Дата: 28.09.2023 14:59
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Учредена е Косовско-българска търговска камара (КБТК)
Дата: 28.09.2023 19:01
Медия: 3е-news

https://www.pariteni.bg/novini/rabota/blizo-6-250-bezrabotni-shte-bydat-vkliucheni-v-obucheniia-247362
https://tvn.bg/za-chrd-otlichiha-brtpp-sas-znaka-na-oblastniya-upravitel-na-ruse/
https://www.dunavmost.com/novini/danail-kovachev-udostoi-brtpp-sas-znaka-na-oblastniya-upravitel
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/531503-obshto-17-programi-sa-razraboteni-po-proekta-za-modernizatsiya-na-vissheto-obraz
https://3e-news.net/bg/a/view/47331/uchredena-e-kosovsko-bylgarska-tyrgovska-kamara-kbtk


Косовско-българска търговска камара (КБТК) беше учредена на тържествена церемония в София на 27 септември
2023 г. в хотел ИнтерКонтинентал. Тази историческа стъпка в отношенията между Република Косово и Република
България привлече вниманието на високопоставени личности от дипломатическите, бизнес и академични
общества, които засвидетелстваха подкрепа и интерес към инициативата. "Ще бъдем силния гл... 

На 27 септември в хотел "ИнтерКонтинентал" в София се състоя официалната церемония по учредяване на
Косовско-българска търговска камара (КБТК). Тази историческа стъпка в отношенията между Република Косово и
Република България привлече вниманието на високопоставени личности от дипломатическите, бизнес и
академични общества, които засвидетелстваха подкрепа и интерес към инициативата, съобщиха от нов... 

Зам.-председателят на БСК Мария Минчева участва в среща на членовете на Международната организация на
работодателите (МОР/IOE) от Европа и Централна Азия. Форумът се провежда на 28 и 29 септември 2023 г., в
грузинската столица Тбилиси. Форумът беше официално открит от вицепрезидента на МОР за Европа и Централна
Азия Блейз Матей, президента на Грузинската асоциация на работодателите (GEA) Елгуджа М... 

Ръководството и екипът на Българо-румънската търговско-промишлена палата бяха удостоени със знака на
областния управител. Той бе връчен на изпълнителния директор на палатата Елеонора Иванова лично от
Данаил... 

Университетът ще си сътрудничи със Съвет "Предприемачество и стартъп" към БТПП и с Фондация "ЗА добрите
примери в бизнеса".Под документа подписите си поставиха ректорът на УНСС проф. д-р Димитър Димитров, Гена
Събева в качеството си на съпредседател на Съвет "Предприемачество и стартъп" към БТПП и Виктория
Караабова-Стоянова, изпълнителен директор на Фондация "ЗА добрите примери в бизнеса". "Това,... 

Като ротационен председател на Асоциацията на организациите на българските работодатели /АОБР/ за 2023г.,
Цветан Симеонов, председател на БТПП, взе участие в Регионалната среща за Европа и Централна Азия на
Международната организация на работодателите /МОР/. Участие в срещата взеха представители от над 30
държави, като от страна на българските работодатели участва и Мария Минчева, заместник- предс... 

Българо-румънската търговско промишлена палата в Русе отбеляза своя 20-ти рожден ден. Събитието се проведе
в крайдунавския град и започна с кратка видео разходка назад във времето, когато всичко е започнало от една

Заглавие: Официално бе учредена Косовско-българска търговска камара
Дата: 28.09.2023 17:39
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: СРЕЩА НА РАБОТОДАТЕЛИТЕ ОТ ЕВРОПА И ЦЕНТРАЛНА АЗИЯ СЕ ПРОВЕДЕ В ГРУЗИЯ
Дата: 29.09.2023 00:31
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: Българо-румънската търговско-промишлена палата получи знака на областния управител
Дата: 29.09.2023 06:45
Медия: Утро Русе

Заглавие: Меморандум за сътрудничество в подкрепа на жените предприемачи
Дата: 29.09.2023 10:07
Медия: Университет за национално и световно стопанство

Заглавие: Председателят на БТПП участва в среща на работодателите от Европа и Централна Азия в Грузия
Дата: 29.09.2023 09:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Българо-румънската търговско-промишлена палата отбеляза своя рожден ден в Русе
Дата: 29.09.2023 00:25
Медия: Утро Русе

https://www.bta.bg/bg/news/economy/531713-ofitsialno-be-uchredena-kosovsko-balgarska-targovska-kamara
https://www.bia-bg.com/news/view/32216/
https://utroruse.com/article/975427/
https://www.unwe.bg/bg/news/27990/%D0%BC%D0%B5%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%83%D0%BC-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87%D0%B8-.html
https://www.bcci.bg/news/19788
https://utroruse.com/article/975469/


идея. "За мен българо-румънската палата започна през едно лято преди 20 г., когато бях малко преди Христова
възраст. И когато Зорница и Милен Бойчеви ме поканиха на една среща и ми каза... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

*Съдържание на Built.bg Българската строителна компания Главболгарстрой представи ролята на частния бизнес
в бъдещето на енергетиката Конференцията "Новата енергийна среда в Югоизточна Европа", която се проведе
миналата седмица във Вашингтон, събра за първи път световни лидери от енергетиката, политиката и
индустрията. Лекторите в събитието "сглобиха" пъзела в региона, отчитайки забележителния на... 

България се отказва окончателно от дерогацията за внос на руски петрол, предаде репортер на "Фокус".
Решението бе взето от парламента днес след приемането на законопроекта за изменение и допълнение на
Закона за контрола по прилагането на ограничителни мерки с оглед действието на Русия, дестабилизиращи
положението на Украйна, на второ четене. Освен това страната ни ще e особен търговски представите... 

Въртят ли се схеми с фирми, които ще вземат пари по ПВУ? За такъв случай сигнализира политикът Георги Кадиев
в страницата си във Facebook. Той дава пример с фирмата "Контур Глобал". "От 2001 произведената от тях
ел.енергия се изкупува на преференциална, над-пазарна цена от НЕК. Сметката плащаме ние, защото влиза в
нашата цена на ел.енергията. Договорът им изтича 2024.Още 2019 правителството обяви,... 

Икономическото доверие в еврозоната отслабва през септември, до голяма степен заради влошаването на
потребителските настроения, показват резултатите от проучване на Европейската комисия, публикувани днес и
цитирани от ДПА и БТА. Индексът на икономическото доверие падна до 93,3 пункта през септември при 93,6
пункта, отчетени за август. Икономисти очакваха по-значително отслабване на показателя – до... 

Но предаването на скрап и вторични суровини вече няма да се облага с данъкБилкарите се оказаха едни от най-
засегнатите от предложените от министерството на финансите данъчни промени за догодина. Промените в
облагането на този бизнес обхваща цели три закона. На първо място се предвижда хората, които събират и
продават билки, гъби, трюфели, диворастящи семена и плодове, да минат на облагане с патент... 

Новата сграда DOT.Sofia, построена до Женския пазар спечели голямата награда на конкурса "Български

Заглавие: Конференция за новата енергийна среда в Югоизточна Европа събра международни експерти във
Вашингтон
Дата: 28.09.2023 19:04
Медия: Informiran.net

Заглавие: Окончателно: България се отказва от дерогацията за внос на руски петрол
Дата: 28.09.2023 18:38
Медия: СайтЪТ

Заглавие: Въртят ли се схеми с фирми, които ще вземат пари по ПВУ?
Дата: 28.09.2023 22:35
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Икономическото доверие в еврозоната се влошава през септември
Дата: 28.09.2023 22:33
Медия: Informiran.net

Заглавие: Асен Василев погна билкари и гъбари
Дата: 28.09.2023 22:21
Медия: МИГNews

Заглавие: Нова сграда до Женския пазар спечели голямата награда на Камарата на архитектите
Дата: 28.09.2023 22:10
Медия: Дневник

https://www.informiran.net/%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4/
https://thesite24.net/okonchatelno-balgariya-se-otkazva-ot-derogacziyata-za-vnos-na-ruski-petrol/
https://safenews.bg/vartyat-li-se-shemi-s-firmi-koito-sthe-vzemat-pari-po-pvu/
https://www.informiran.net/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0/
https://mignews.info/asen-vasilev-ministar-pogna-bilkari-i-gabari/
https://www.dnevnik.bg/gradska_sreda/2023/09/28/4533556_nova_sgrada_do_jenskiia_pazar_specheli_goliamata/


архитектурни награди". Международното жури с председател арх. Франсоа Валентини от Люксембург отличи
проекта на арх. Вяра Желязкова и арх. Георги Кътов (I/O архитекти). На церемонията по обявяването на наградите
на конкурса, организиран от Камарата на архитектите в България (КАБ) в "София хотел Балк... 

В България работят бързо, качествено и изгодно, а войната срещу Украйна превърна страната "окончателно в
логистичен център на Западна Европа", пише "Ханделсблат" в обширна статия за предимствата на България. "Как
България печели от хаоса в снабдителните вериги в Европа" – под това заглавие авторитетният германски вестник
"Ханделсблат" публикува обширна статия с елементи на репортаж, в която се из... 

Министър Стойчева обсъди предимствата за инвестиране у нас и подкрепата за бизнеса с представители на
Българо-швейцарската търговска камара Работим за това да ребрандираме България като дестинация за
високотехнологични инвестиции, базирани на научно-развойната дейност. Основната ни цел е да развиваме силна
предприемаческа екосистема и да повишим конкурентоспособността на страната ни. Това заяви м... 

Изображение: LogChain Международен консорциум осъществи успешно първото в историята на логистиката
изцяло дигитализирано трансгранично движение на стоки. От Бърнли, малък град в близост до Манчестър, до
производствена база в Синагапур са транспортирани клапани и други приспособления за химическата индустрия
без използването на каквито и да е хартиени документи.Консорциумът, отговорен за този първи... 

Новоназначеният български посланик в Израел Славена Гергова се срещна с ръководствата на български
еврейски организации в страната. Това съобщиха в своя сайт от Посолството на България в Тел Авив. От
дипломатическата ни мисия споделят, че в рамките на месец септември 2023 г. са проведени срещи с
председателите на: Съюза на българските емигранти в Израел "Ехуд Олей България" - Ино Ицхак, Фондация ... 

Дерогацията за руски петрол и петролни продукти ще важи още година, въпреки първоначалната идея това да се
случи месец след приемането на текстовете. Това решиха окончателно депутатите с приетия на второ четене закон
за прилагане на ограничителните мерки с оглед на действията на Русия, дестабилизиращи положението в
Украйна. Така дерогацията, която важи до края на 2024 г., ще бъде прекратена по-ран... 

Forbes България удължава до 15 октомври срокa за подаване на номинации във Forbes Innovation Awards 2023.
Това ще даде възможност на още повече иновативни компании да се включат в надпреварата. Ако компанията ви
разработва иновативни продукти или услуги, ако се управлява от вдъхновяващи лидери или се гордее с

Заглавие: "Ханделсблат": В България работят бързо, качествено и изгодно – Свят
Дата: 28.09.2023 20:33
Медия: Informiran.net

Заглавие: Министър Стойчева: Работим за по-добра среда за високотехнологични инвестиции
Дата: 28.09.2023 14:12
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Първата в света изцяло дигитализирана трансгранична доставка е вече факт
Дата: 27.09.2023 14:34
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Посланикът ни в Тел Авив Славена Гергова се срещна с ръководствата на български еврейски
организации в Израел
Дата: 29.09.2023 10:52
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Много шум за нищо! Лукойл все пак ще ползва руски петрол още година
Дата: 29.09.2023 09:52
Медия: Грамофона

Заглавие: До 15 октомври се удължава срокът за номиниране във Forbes Innovation Awards 2023
Дата: 29.09.2023 12:33
Медия: Forbes Bulgaria

https://www.informiran.net/%D1%85%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D1%81%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%82-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D1%8F%D1%82-%D0%B1%D1%8A%D1%80%D0%B7/
https://novinata.bg/bulgaria/ministar-stoycheva-rabotim-za-po-dobra-sreda-za-visokotehnologichni-investicii/
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/31719/Pyrvata-v-sveta-izcqlo-digitalizirana-transgranichna-dostavka-e-veche-fakt?page=
https://www.bta.bg/bg/bg-world/532121-poslanikat-ni-v-tel-aviv-slavena-gergova-se-sreshtna-s-rakovodstvata-na-balgarsk
https://www.gramofona.com/bylgaria-politika/mnogo-shum-za-nishto-lukoyl-vse-pak-shte-polzva-ruski-petrol-oshte-godina
https://forbesbulgaria.com/2023/09/29/%D0%B4%D0%BE-15-%D0%BE%D0%BA%D1%82%D0%BE%D0%BC%D0%B2%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D1%83%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%BC/


корпоративната си култура, можете да я номинирате за участие във Forbes Innovation Award... 

Как става такава неволна техническа грешка със списък от фирми, регистрирани забележете в Люксембург, с
милиони, които те ще получат. Това са никому неизвестни фирми, който ще построят фотоволтаици и батерии, с
които няма за разкрият работни места, заяви в кулоарите на парламента Делян Добрев от ГЕРБ-СДС. "ГЕРБ
подкрепя предложението да се удължи срока, в който Асен Василев е длъжен по закон да вн... 

По данни за последното тримесечие кредитите за домакинствата намаляват с 0,8% на годишна база, което е най-
същественото понижение след въвеждането на еврото. Това се посочва в периодично изготвяния Икономически
бюлетин на Европейската централна банка, публикуван от БНБ. Изтъква се, че ефектът от затягането на паричната
политика продължава интензивно да се пренася върху по-общите условия за финанси... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Посланикът на Украйна в Румъния Ихор Прокопчук заяви за телевизия Диджи 24, че има повишени рискове за
сигурността по границата на Румъния с Украйна заради атаките с руски дронове срещу украинските пристанища на
река Дунав и отбеляза, че Москва има интерес да поддържа напрежението в тази зона. Той смята, че въпреки че
Украйна е предприела мерки за защита на своите цели, а Румъния е реагирала със с... 

В България работят бързо, качествено и изгодно, а войната срещу Украйна превърна страната "окончателно в
логистичен център на Западна Европа", пише "Ханделсблат" в обширна статия за предимствата на България. "Как
България печели от хаоса в снабдителните вериги в Европа" - под това заглавие авторитетният германски вестник
"Ханделсблат" публикува обширна статия с елементи на репортаж, в която се изт... 

Дигиталната трансформация не е само приложения и софтуерни решения, a цялостна промяна на нашето
мислене, фирмена култура, адаптивност, способност за излизане от зоната ни на комфорт и за внедряване на
необходимите организационни процеси. С тези встъпителни думи Виктор Димитров, регионален директор на
Глобален център за предоставяне на услуги за Източна Европа в DXC Technology, даде старт на диску... 

Хекимян взриви с кандидатурата за кмет на София, но професията му отдавна е трамплин към властта"В досието
си Владимир Илич Ленин за професия е посочил журналист. Аз още пазя картата на СБЖ, пазя и много хубави

Заглавие: Добрев: Не може да е неволна грешка цял списък с фирми, получаващи милиони
Дата: 29.09.2023 12:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: ЕЦБ констатира историческо намаляване на кредитите за домакинствата
Дата: 29.09.2023 12:33
Медия: Икономически живот

Заглавие: Украинският посланик в Букурещ: Има повишени рискове по границата на Румъния, а Русия прави
всичко възможно да ескалира напрежението
Дата: 28.09.2023 18:19
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: "Ханделсблат" за големите предимства на България: Работи се бързо, качствено и евтино
Дата: 28.09.2023 19:45
Медия: Novinite.bg

Заглавие: България е трета в света по брой ИТ специалисти на глава на населението
Дата: 28.09.2023 08:00
Медия: Дневник

Заглавие: Журналист в политиката? Дялан камък или черна овца
Дата: 29.09.2023 08:00
Медия: Марица

https://www.flashnews.bg/dobrev-ne-mozhe-da-e-nevolna-greshka-tsyal-spisak-s-firmi-poluchavashti-milioni/
https://ikj.bg/novini/etsb-konstatira-istorichesko-namalyavane-na-kreditite-za-domakinstvata/
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/531704-ukrainskiyat-poslanik-v-bukuresht-ima-povisheni-riskove-po-granitsata-na-rumani
https://www.novinite.bg/articles/241547/Handelsblat-za-golemite-predimstva-na-Balgariya-Raboti-se-barzo-kachstveno-i-evtino
https://www.dnevnik.bg/tehnologii/2023/09/28/4529465_bulgariia_e_treta_v_sveta_po_broi_it_specialisti_na/
https://www.marica.bg/tema-v-razvitie/mestni-izbori-2023/jurnalist-v-politikata-dqlan-kamak-ili-cherna-ovca


спомени от Международния дом на журналиста в "Дружба". Само жена ми да не разбере." Тези култови думи
принадлежат на Иван Славков - Батето, един от факторите в държавата ни в продължение на... 

Повишената конкуренция между пенсионносигурителните дружества и подобряване на обслужването на
осигуряващите се за втора пенсия е сред основните причини броят на сменящите фонда си да се увеличава
постоянно напоследък. Същото се случва и през второто тримесечие на настоящата година. Към 31 май 2023
година в трите вида пенсионноосигурителни фондове се осигуряват общо 4 948 821 лица, от които 3 980 ... 

Количеството храна, което се изхвърля в България годишно на глава от населението, е около 90 килограма. Това
показва проучване на Европейската комисия. Нивото е малко под средното за ЕС, което през миналата година е
близо 130 килограма на човек, съобщава сайта Pariteni. Първенци по този показател са в Кипър, където
генерираните хранителни отпадъци на човек са близо 400 килограма. В челото на тази ... 

Fibank (Първа инвестиционна банка) предостави голямата награда на победителя в промоционалната кампания
за дебитни и кредитни карти Visa, на изискана церемония в София. Председателят на Управителния съвет и
Главен изпълнителен директор на Fibank, г-н Никола Бакалов, и г-жа Красимира Райчева, мениджър на Visa за
България, връчиха ключа за авангардния plug-in хибрид Audi Q5 quattro на печелившия уча... 

По-високи данъци и осигуровки ще плащат повечето хора на граждански договори, ако от парламента бъдат
приети предложените от Министерство на финансите промени в Закона за данъците върху доходите на
физическите лица Много хора на граждански договори ще плащат повече данъци и осигуровки от началото на
следващата година. По-високи данъци и осигуровки ще плащат повечето хора на граждански договори, ... 

Лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов заяви, че след среща с финансовия министър Асен Василев той е обещал
въглищните централи да работят до 2038 година и всеки работник, който иска да напусне, да получи веднага 36
заплати, предаде БНР. Постигнато е съгласие върху мини, язовири, хвостохранилища да не може да се изграждат
соларни паркова. Скъсяват се сроковете – до 60 дни, за инвестиции във ВЕИ в урбанизир... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Проф. Михаил Неделчев, историк и литературен критик, в интервю за предаването "България, Европа и светът на
фокус" на Радио "Фокус"Лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов обяви, че няма да подкрепи вписването на 24 май като

Заглавие: Сменящите фонда си за втора пенсия се увеличават и през второто тримесечие на годината
Дата: 29.09.2023 12:32
Медия: 3е-news

Заглавие: Българинът купува повече храна, отколкото изяжда
Дата: 29.09.2023 11:32
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Fibank връчи голямата награда на победителя в кампанията за карти Visa
Дата: 29.09.2023 12:31
Медия: БГ вест

Заглавие: Вдигат налозите за доходи от граждански договори от догодина
Дата: 29.09.2023 12:20
Медия: Econ

Заглавие: Борисов и Василев се разбраха за въглищните централи
Дата: 29.09.2023 12:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Проф. Михаил Неделчев: Не приехме лесно решението 3 март да бъде наш национален празник, а
сега може да добавим и 24 май 
Дата: 28.09.2023 18:51
Медия: Благоевград 24

https://3e-news.net/bg/a/view/47348/smenjashtite-fonda-si-za-vtora-pensija-se-uvelichavat-i-prez-vtoroto-trimesechie-na-godinata
http://dartsnews.bg/2023/09/29/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%BA%D1%83%D0%BF%D1%83%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%BB/
https://bgvest.eu/989927/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%92%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BE%D0%B7%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0_l.a_i.802981_at.10.html
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/borisov-i-vasilev-se-razbrakha-za-vglishchnite-tsentrali-537414.html
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Prof-Mihail-Nedelchev-Ne-priehme-lesno-reshenieto-3-mart-da-bude-nash-nacionalen-praznik-a-sega-mozhe-da-dobavim-i-24-mai-1840917


национален празник в Конституцията. "И 3 март, и 24 май, и Съединението са достатъчно светли празници, за да
стават място за раздор, спор или политика", - коментира Борисов. Припомням ви... 

Винаги когато политиците направят някакво изключение или някаква глупост, после цял живот се занимаваме с
нея, отбеляза бившият министър на икономиката Николай Василев, бивш вицепремиер и министър на
икономиката, обясни в ефира на БНР, че в една сложна некоалиция е по-добре управляващата партия да
обсъжда екстравагантните идеи за промени в данъчните закони с коалиционните си партньори и тогава да ... 

Инициативата Еко Ускорител: Пластмаси се завръща с второ издание, което започва на 16 октомври! След
успешното първо издание през 2022-2023, Еко Ускорител продължава да търси иновативни решения на
многобройните проблеми с пластмасовите отпадъци.И този път програмата ще те срещне с много еко експерти,
зелени предприемачи и други еко-мислещи младежи от цялата страна. Тъй като вярваме, че "сговорна д... 

Напоследък медиите изобилстват от истории за богати мъже, които понякога полагат абсурдни усилия, за да
намалят своята "биологична възраст". Технологичният предприемач Браян Джонсън например нае 30 здравни
експерти, които да следят здравословното му състояние, докато той се подлага на най-различни експериментални
терапии и фитнес програми. Такива екстремни режими са повод за грабващи новинарски ... 

В четвъртък представи първата подводница, построена в страната. Това е постижение, което лидерът на
островната демокрация Цай Инуън обяви за важен етап в усилията на Тайпе да засили военното възпиране пред
нарастващата заплаха от страна на . Президентът Цай откри церемонията в корабостроителницата в южния град
Каосюн, където бе представен официално дизелово-електрическият плавателен съд. Името му ... 

Днес, 29 септември, с юбилеен форум Фондация "Америка за България" ще отбележи 15-ата годишнина на
фондацията. Той ще се състои в Националния дворец на културата (НДК), съобщават организаторите. Форумът ще
бъде открит от президента на "Америка за България" Нанси Шилър и посланикът на САЩ Кенет Мертен. Писателят
Георги Господинов и преводачката Анджела Родел, които тази година спечелиха международн... 

Наемателите на 204 апартамента в южен Лондон трябва да си търсят нови жилищаКомпютърните визуализации,
които архиектите представят, традиционно са по-ярки и приятни за окото от крайния резултат, но този път
пропастта между проект и изпълнение се оказа твърде голяма, коментира ВВС. Според общинарите от Гринуич,
жилищната сграда Mast Quay II прилича по-скоро на скачени транспортни контейнери. Крила... 

Заглавие: Николай Василев: Който и да управлява, урежда своите фирми
Дата: 28.09.2023 22:28
Медия: Dunavmost

Заглавие: ЕкоУскорител: Пластмаси #2 търси млади зелени предприемачи за решения на проблема с
пластмасата
Дата: 28.09.2023 23:55
Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: Учени откриха как да подмладим мозъка си с 30 години
Дата: 29.09.2023 08:36
Медия: Profit

Заглавие: Пред заплахата от Китай: Тайван показа първата си подводница собствено производство (ВИДЕО)
Дата: 29.09.2023 11:11
Медия: Actualno.com

Заглавие: Фондация "Америка за България" отбелязва 15 години от основаването си с юбилеен форум
Дата: 29.09.2023 09:13
Медия: Дебати

Заглавие: Челен опит: ще разрушат новопостроена жилищна сграда заради архитектурни нарушения
Дата: 29.09.2023 11:00
Медия: КЕШ Медия

https://www.dunavmost.com/novini/nikolai-vasilev-koito-i-da-upravlyava-urezhda-svoite-firmi
https://www.ngobg.info/bg/news/129208-%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BC%D0%B0%D1%81%D0%B8-2-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B8-%D0%BC%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0.html
https://profit.bg/investitsii-abv/ucheni-otkriha-kak-da-podmladim-mozaka-si-s-30-godini/
https://www.actualno.com/asia/pred-zaplahata-ot-kitaj-tajvan-pokaza-pyrvata-si-podvodnica-sobstveno-proizvodstvo-video-news_2065415.html
https://debati.bg/fondacziya-amerika-za-balgariya-otbelyazva-15-godini-ot-osnovavaneto-si-s-yubileen-forum/
https://www.cash.bg/articles/17073/chelen-opit-shte-razrushat-novopostroena-zhilishtna-sgrada-zaradi-arhitekturni-narusheniya


"Благодарност за това, че правителството начело с премиера Николай Денков работи за модернизацията на
армията", това заяви днес президентът Румен Радев. Той присъства на годишната конференция с българските
посланици, организирана от вицепремиера Мария Габриел. На нея бе и премиерът акад. Николай Денков.
Интересен момент е, че двамата се ръкуваха. Нещо, което президентът отказа да направи при връчв... 

Народното събрание създаде в петък постоянна комисия, която да контролира управлението на средствата от
европейски фондове. Новината идва, след като в четвъртък депутатът от ДПС Делян Пеевски каза, че заедно с
ГЕРБ ще внесат предложение за създаването на такава комисия. Нейната цел ще бъде да следи за
разпределянето на повече от 3,4 млрд. лева, предвидени от Европейския съюз (ЕС) за преход на въг... 

Как става такава неволна техническа грешка със списък от фирми, регистрирани забележете в Люксембург, с
милиони, които те ще получат. Това са никому неизвестни фирми, който ще построят фотоволтаици и батерии, с
които няма за разкрият работни места. Това каза в кулоарите на Народното събрание Делян Добрев от ГЕРБ-
СДС. "ГЕРБ подкрепя предложението да се удължи срока, в който Асен Василев е длъжен по... 

Заглавие: Румен Радев и ПРАВИТЕЛСТВОТО си стиснаха ръцете! Работят заедно. Президентът благодари на
кабинета за армията и препоръча за Шенген: "Обърнете натиска"
Дата: 29.09.2023 12:39
Медия: За Перник

Заглавие: По предложение на Пеевски и Борисов. Парламентът създаде комисия за контрол на
евросредствата
Дата: 29.09.2023 12:29
Медия: Свободна Европа

Заглавие: Делян Добрев: ПП готвеха "неволна" кражба на 2 милиарда в Люксембургски фирми и офшорки
Дата: 29.09.2023 12:21
Медия: Би Нюз

https://zapernik.com/za-pernik/154350/
https://www.svobodnaevropa.bg/a/peevski-parlament-komisiya-evropeyski-sredstva/32615551.html
https://bnews.bg/delyan-dobrev-pp-gotveha-nevolna-krazhba-na-2-miliarda-v-lyuksemburgski-firmi-i-ofshorki/
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